

Title (en)

WATCH STRAP CLASP

Title (de)

VERSCHLUSS FÜR UHRENARMBAND

Title (fr)

FERMOIR POUR BRACELET DE MONTRE

Publication

EP 3769640 A1 20210127 (FR)

Application

EP 19188669 A 20190726

Priority

EP 19188669 A 20190726

Abstract (en)

[origin: US2021022457A1] A clasp for a watch bracelet including a cover connected on a first side to a first bracelet strand and on a second side to a second bracelet strand, a connection between the second bracelet strand and the cover of the clasp, the connection including a connecting link sliding in a longitudinal direction of the clasp between a first position and a second position. The clasp includes at least one first and one second bars mounted in the cover, and the connecting link includes a lever provided with a hook capable of moving from a first position wherein the hook is engaged with a first bar integral with the cover of the clasp, into a second position wherein the hook is released from the engagement thereof with the first bar and the link is free to slide so as to engage the second bar with a hook.

Abstract (fr)

Fermoir pour bracelet de montre comprenant un couvercle relié d'un premier côté à un premier brin de bracelet et d'un second côté à un second brin de bracelet, des moyens de liaison étant interposés entre le second brin de bracelet et le couvercle du fermoir, ces moyens de liaison comprenant un maillon de liaison coulissant suivant une direction longitudinale du fermoir entre une première position et une seconde position. Selon l'invention, le fermoir comprend au moins une première et une deuxième barrettes montées dans le couvercle, et le maillon de liaison comprend un levier muni d'un crochet pouvant passer d'une première position dans laquelle le crochet est en prise avec une première barrette solidaire du couvercle du fermoir, vers une deuxième position dans laquelle le crochet est libéré de son engagement avec la première barrette et ledit maillon est libre de coulisser de manière à engager avec un crochet ladite deuxième barrette.

IPC 8 full level

A44C 5/24 (2006.01)

CPC (source: CH CN EP KR US)

A44C 5/02 (2013.01 - US); **A44C 5/246** (2013.01 - CH CN EP KR US)

Citation (applicant)

EP 2765883 A1 20140820 - OMEGA SA [CH]

Citation (search report)

- [A] WO 9902061 A1 19990121 - JAEGER LECOULTRE SA [CH], et al
- [A] US 2005262668 A1 20051201 - HO KAI C [HK]
- [A] WO 2015075253 A1 20150528 - DEXEL S A [CH]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3769640 A1 20210127; EP 3769640 B1 20220330; CH 716442 A2 20210215; CN 112293888 A 20210202; CN 112293888 B 20221014;
JP 2021020052 A 20210218; JP 6980838 B2 20211215; KR 102360737 B1 20220208; KR 20210013521 A 20210204;
US 11284684 B2 20220329; US 2021022457 A1 20210128

DOCDB simple family (application)

EP 19188669 A 20190726; CH 10582019 A 20190823; CN 202010659632 A 20200708; JP 2020087876 A 20200520;
KR 20200075002 A 20200619; US 202015930492 A 20200513